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RSS.0012.3.46.2022 
Protokół Nr 46/22 

z posiedzenia Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa  
w dniu 21 września 2022 roku 

 

Porządek obrad: 
1. Wnioski komisji do projektu budżetu na 2023 rok. 
2. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku. 
3. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 3 
Pani Joanna Buda przedstawiła wniosek o udzielenie dotacji dla OSP  
w Księginicach Małych na zakup i montaż cyfrowego selektywnego 
alarmowania oraz zakup pralki, suszarki i szafek ubraniowych (wnioskowana 
kwota 6.645 zł). Dodała, że jednostka otrzymała już dotację w wysokości 
100.000 zł i wnioskuje o brakującą kwotę. 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG odpowiedziała, że źródłem 
finansowania będzie sprzedaż starego samochodu straży pożarnej. 
Pani Joanna Berezecka – Zywer przedstawiła wniosek o wprowadzenie zmian  
w planie finansowym turystyki i promocji na kwotę 11.000 zł wraz z 
 uzasadnieniem do wniosku. Zaznaczyła, że są to jedynie przesunięcia. 
Pani Beata Wawrzynów przedstawiła wniosek o zmianę w planie finansowym 
na rok 2022 (środki na zmianę średniego wynagrodzenia nauczycieli od 1 
września 2022 r., środki na zadanie związane z zatrudnieniem nauczycieli 
pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów lub terapeutów 
pedagogicznych od 1 września 2022 r. oraz środki z Funduszu Pomocy na 
zadania dodatkowe dla uczniów z Ukrainy). Zaznaczyła, że otrzymamy środki na 
te zadania z ministerstwa. 
Pani Regina Barabasz-Maziak przedstawiła wniosek o zwiększenie środków  
w planie finansowym przedszkoli (zabezpieczenie środków na rozliczenia 
między gminami). Dodała, że druga zmiana dotyczy przesunięć z rozdziału 
dotyczącego dowozów i przedszkola na pokrycie dotacji dla Niepublicznej 
Szkoły Podstawowej w Rękowie.  
Przewodnicząca Komisji Edyta Hajdamowicz zapytała czy w związku z tym 
oprócz subwencji przekazujemy również środki z budżetu gminy na 
niepubliczną szkołę w Rękowie? 
Pani Regina Barabasz-Maziak powiedziała, że w momencie, kiedy jest przyrost 
dzieci i nie były one uwzględnione w subwencji to tak. 
Przewodnicząca Komisji Edyta Hajdamowicz powiedziała, że zawsze subwencja 
jest na dzień 30 września. Zapytała czy sprawujemy kontrolę nad ilością dzieci? 
Zapytała, czy dzieci przyjęte w miesiącach październik – grudzień otrzymają 
środki z ministerstwa czy nie? 
Pani Regina Barabasz-Maziak odpowiedziała, że gmina zwraca się wówczas  
z wnioskiem do ministerstwa o przydział środków na te dzieci. Dodała, że 
aktualnie również złożono taki wniosek.  



2 

 

Przewodnicząca Komisji Edyta Hajdamowicz zapytała, czy możemy prosić 
ministerstwo o środki za miesiące październik – grudzień, czy dopiero od 
stycznia?  
Pani Regina Barabasz-Maziak odpowiedziała, że dopiero w tym roku. 
Przewodnicząca Komisji Edyta Hajdamowicz zapytała, czy w związku z tym to 
gmina utrzymuje te dzieci w miesiącach październik – grudzień? 
Pani Regina Barabasz-Maziak odpowiedziała, że jeżeli subwencja nie wpływa 
na te dzieci to tak. 
Przewodnicząca Komisji Edyta Hajdamowicz zapytała jaka jest liczba dzieci 
przyjętych od października do grudnia? Zapytała, czy jest kontrola nad tym, czy 
dane wpisywane do SIO przez placówki są prawidłowe? 
Pani Joanna Berezecka – Zywer powiedziała, że wprowadzanie danych przez 
placówki do SIO jest pod stałą kontrolą. Dodała, że wszystkie dzieci, które 
pojawiają się po 15 października nie są uwzględnione w wyliczonej subwencji.  
Przewodnicząca Komisji Edyta Hajdamowicz zapytała, czy są sporządzane 
protokoły z przeprowadzonych kontroli w każdej placówce? 
Pani Joanna Berezecka – Zywer powiedziała, że taka kontrola została 
przeprowadzona w 2019 r.  
Przewodnicząca Komisji Edyta Hajdamowicz powiedziała, że pracuje  
w oświacie 30 lat i co roku ma przeprowadzaną kontrolę odnośnie 
prawidłowości danych wpisywanych w SIO. Zaznaczyła, że każdy jest tylko 
człowiekiem i błędy się zdarzają. Zapytała, jak często są dokonywane 
naliczenia? 
Pani Regina Barabasz-Maziak odpowiedziała, że na podstawie informacji 
miesięcznych.  
Przewodnicząca Komisji Edyta Hajdamowicz powiedziała, że w takim razie nie 
rozumie skąd wzięły się takie duże różnice.  
Pani Regina Barabasz-Maziak odpowiedziała, że plan finansowy również jest 
sporządzany w oparciu o dane z SIO na 30 września, a różnica wzięła się  
z przyrostu dzieci. 
Przewodnicząca Komisji Edyta Hajdamowicz powiedziała, że skoro wszystko 
jest naliczane na bieżąco, co miesiąc to nie rozumie skąd wzięła się ta różnica.  
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG zapytała kiedy można złożyć wniosek  
o zwiększenie subwencji? 
Pani Joanna Berezecka – Zywer odpowiedziała, że dopiero w październiku. 
Dodała, że w tym roku po raz pierwszy w systemie pojawiła się informacja, że 
może ministerstwo przeliczyć środki i taki wniosek został po raz pierwszy 
złożony.  
Burmistrz Mirosław Jarosz powiedział, że doszli z Panią Dyrektor do pewnych 
ustaleń i myśli, że takie sytuacje nie będą się powtarzały (zwłaszcza w tych 
pustych miesiącach). Zaznaczył, że teraz nie możemy nie zapłacić.  
Radna Danuta Szczęch – Drozd zapytała o jakiej kwocie mowa? 
Pani Regina Barabasz-Maziak odpowiedziała, że w październiku jest to kwota 
180 tys. zł (całość 840 tys. zł). 
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Radna Danuta Szczęch – Drozd zwróciła uwagę na potrzebę bieżącej kontroli. 
Dodała, że decyzje podejmowane przez Panią Dyrektor od października do 
grudnia stawiają później gminę pod ścianą. Zaznaczyła, że ta sytuacja nie ma 
miejsca pierwszy raz, ponieważ gmina dopłaca z budżetu do placówki od 2019r.   
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG zaznaczyła, że gmina planuje środki 
zgodnie z SIO, a nie z planami placówki.  
Pani Joanna Rudel – Tarnawa Dyrektor NSP w Rękowie powiedziała, że  
w takim razie nie rozumie po co gmina oczekuje od niej tego typu 
dokumentów, skoro nie są one do niczego potrzebne. Powiedziała, że 
zastanawia się również skąd wzięła się ta kwota, ponieważ z ich obliczeń 
wychodzi 383.955.03 zł. Zaznaczyła, że realizują wszystko zgodnie  
z obowiązującymi przepisami. Powiedziała, że skoro gmina nie otrzymuje  
z ministerstwa takich środków tak jak powinna to również ma prawo się 
odwołać od takiej decyzji.  
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG odpowiedziała, że gmina nie ma 
takiego prawa. Powiedziała, że jej zdaniem powinniśmy w tym roku wystąpić  
z oficjalnym zapytaniem do ministerstwa, aby sytuacja była jasna i zrozumiała 
dla wszystkich. Dodała, że w najbliższej uchwale budżetowej środki zostaną 
zagwarantowane jedynie na miesiąc październik i sprawa będzie w dalszym 
ciągu diagnozowana.  
Przewodnicząca Komisji Edyta Hajdamowicz powiedziała, że powrócą do tego 
tematu na kolejnym posiedzeniu komisji w miesiącu październiku.  
Radny Grzegorz Chrzan powiedział, że nie udzielono informacji na temat tego, 
dlaczego kwota wyliczona przez gminę jest dwa razy większa niż kwota 
wyliczona przez Panią Dyrektor.  
Radna Iwona Czyż powiedziała, że należy to sprawdzić. 
Radny Marek Juraszek powiedział, że w tym okresie październik- grudzień Pani 
Dyrektor przed podjęciem decyzji o przyjęciu dzieci mogłaby wystosować do 
gminy zapytanie czy ją stać na pokrycie takich kosztów.  
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG powiedziała, że problemem dyrektora 
niepublicznej placówki nie jest to, czy gminę będzie stać, bo ustawa gwarantuje 
mu to, że gmina ma wypłacić mu dotację podmiotową.  
Pani Joanna Rudel – Tarnawa Dyrektor NSP w Rękowie powiedziała, że obecna 
sytuacja już jest więc żadnego dziecka nie wyrzuci, ale uzgodniła z Burmistrzem, 
że będzie się w przyszłym roku starała utrzymać taki limit jak obecnie (mogą 
pojawić się jedynie pojedyncze przypadki). Podkreśliła, że jest to tylko  
i wyłącznie ich dobra wola.  
Radna Danuta Szczęch – Drozd zapytała ilu uczniów przyjęto w miesiącach 
październik-grudzień?  
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG powiedziała, że referat przygotuje te 
informacje.  
 

Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-35 oraz 
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projekt zmiany budżetu gminy Sobótka na 2022 wraz z uzasadnieniem do 
uchwały. Dodała, że jeżeli otrzymamy dotację z powiatu na transport publiczny 
to ona również zostanie wprowadzona na sesji. Zaznaczyła, że czekamy również 
na środki z Funduszu Pomocy.  
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały dotyczącego zmiany WPF 
Głosów „za” 9, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, „nieobecnych” 1 
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały dotyczącego zmiany budżetu na 2022 rok. 
Głosów „za” 10, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 1 
 

Pani Joanna Berezecka-Zywer przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 
pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 
pedagogicznych i doradców zawodowych zatrudnionych w przedszkolach  
i szkołach prowadzonych przez Gminę Sobótka wraz z uzasadnieniem.  
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały  
Głosów „za” 9, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieoddane” 1, „nieobecnych”1 
 

Pani Joanna Berezecka-Zywer przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr XLIX/380/18 Rady Miejskiej w Sobótce z dnia 26 września 2018 r.  
w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 
warunki przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego  
i za warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia wraz  
z uzasadnieniem do uchwały.  
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały  
Głosów „za” 9, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, „nieobecnych” 1 
 

Pan Jakub Zawada przedstawił projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 
Regulaminu korzystania i udostępniania świetlic wiejskich, chat grillowych oraz 
zapleczy socjalnych placów zabaw w Gminie Sobótka. 
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały  
Głosów „za” 10, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych”1 
 

Pan Jakub Zawada przedstawił projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg na 
terenie miejscowości Sulistrowice do kategorii dróg gminnych wraz  
z uzasadnieniem do uchwały. 
Radny Ryszard Saltarski zapytał, czy dotyczy to tylko działek gminnych? 
Pan Jakub Zawada odpowiedział, że tak.  
Radny Marek Juraszek zapytał, kiedy przyjdzie kolej na Sulistrowiczki. 
Pan Jakub Zawada odpowiedział, że będą się starali przygotowywać kolejne 
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miejscowości, ale jest to bardzo czasochłonne zadanie i robią to jedynie w 
wolnych chwilach.  
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały  
Głosów „za” 10, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych”1 
 

Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie przyjęcia Strategii Gminy Sobótka na lata 2022-2032 wraz  
z uzasadnieniem. 
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały  
Głosów „za” 8, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2, „nieobecnych”1 
 

Ad. 1 
Przewodnicząca Komisji Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Radni 
otrzymali wnioski do projektu budżetu od Pani Sołtys z Sulistrowic oraz 
Przemiłowa. Dodała, że w dniu dzisiejszym wnioski złożyła również Pani Iwona 
Czyż i wnioski te zostały skierowane bezpośrednio do Burmistrza.  
Radna Irena Gajewska powiedziała, że chciałaby, aby jak najszybciej zajęto się 
wymianą wodociągu na Osiedlu Poetów. Dodała, że mają mnóstwo awarii  
i obawia się, że gdy zostaną podłączeni do nowego wodociągu i zwiększy się 
ciśnienie to będzie jeszcze gorzej.  
Radny Ryszard Saltarski powiedział, że w ubiegłych latach składał wnioski 
odnośnie zrobienia projektu na ul. Polną i nadal ponawia ten wniosek.  
Radna Irena Gajewska powiedziała, że na Osiedlu Poetów od lat jest również 
problem z kanalizacją i warto byłoby pomyśleć o jej rozdzieleniu.  
Radny Rafał Kotwica złożył wniosek odnośnie ul. Strażackiej i Leśnej  
w Będkowicach, gdzie jest pilna potrzeba wykonania magistrali wodnej, 
ponieważ przymierzamy się do asfaltowania tych dróg.  
Radna Danuta Szczęch – Drozd powiedziała, że wczoraj składała już wniosek 
odnośnie wykonania przepustu w rowie przy ul. Młynarskiej (w części rowu nie 
ma przepustów). Poinformowała, że na wczorajszym posiedzeniu Komisji 
mieszkańcy zarzucili Radnym, że nie widzą tego, że zalewane są groby na 
cmentarzu. Przypomniała, że jakiś czas temu członkowie Komisji Spraw 
Obywatelskich byli na wizji na cmentarzu i poruszana była kwestia wykonania 
odwodnienia. Poprosiła o uwzględnienie w przyszłorocznym budżecie środków 
na ten cel.  
Pan Leszek Marczyński Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 2 
przypomniał treść pisma złożonego do Burmistrza w dniu 19 marca w sprawie 
wykonania oświetlenia na Osiedlu Leśnym. Powiedział, że chciałby, aby jeszcze 
w tym roku zlecono wykonanie projektu, ponieważ mieszkańcy od 30 lat 
czekają na jakiekolwiek oświetlenie.  
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz powiedział, że na chwilę obecną nie mają 
wolnych środków, ale to wcale nie oznacza, że ich już nie będzie w tym roku. 
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Dodał, że pamiętają o tym zadaniu. Poinformował, że jest umówiony z RDOŚ 
odnośnie zakładu, który przeszkadza mieszkańcom i zostaną podjęte konkretne 
działania.  
Radna Danuta Szczęch – Drozd poinformowała, że na wczorajszym posiedzeniu 
komisji Przewodnicząca Rady zgłaszała również wnioski dotyczące oświetlenia  
o którym mówi Przewodniczący Zarządu Osiedlowego.  
 

Komisja jednogłośnie poparła złożone wnioski do budżetu. 
 
Pan Eugeniusz Leśniak Prezes ZUK Hadlux odnosząc się do poruszonej kwestii 
odwodnienia cmentarza powiedział, że starali się przekierować płynącą wodę, 
aby nie wpływała ona z taką siłą na teren cmentarza, ale to się nie udało. Dodał, 
że ich zdaniem jedynym rozwiązaniem jest podwyższenie krawężników na alei  
i spowodowanie, aby woda spokojnie spływała do rowu. Zaznaczył, że na chwilę 
obecną nie ma innej możliwości.  
Radny Rafał Kotwica powiedział, że teraz jest mowa o zalewaniu podczas 
nawalnych deszczy, a wczoraj mieszkańcy podnosili problem zalewania grobów 
przez wody gruntowe.  
Pan Jakub Zawada poinformował, że na terenie nowego cmentarza jest 
wykonana sieć drenarska, ale ze względu na spadek terenu woda może płynąć 
poniżej drenów i wypływać w najniższym punkcie.  
Radny Rafał Kotwica powiedział, że może warto wykopać rów przy ścieżce 
rowerowej, aby zbierał wodę z pól.  
Radny Grzegorz Chrzan zapytał, czy rozwiążemy problem zalania całego 
stadionu błotem, po tym jak został zasypany rów nad stadionem? Zapytał, czy 
po wybudowaniu drogi sytuacja nie będzie się powtarzała? 
Pan Jakub Zawada wyjaśnił, że żaden rów nie został zasypany więc nie wie o 
jakim rowie mowa. Dodał, że może w związku z prowadzonymi pracami jakiś 
rów jest chwilowo zatkany. Poinformował, że aż do stadionu wybudowana jest 
już kanalizacja deszczowa, która będzie stanowiła odwodnienie dla drogi. 
Zaznaczył, że największy problem jest z wodą z pól.  
Radny Grzegorz Chrzan zapytał, kto naprawi zalany kort? 
Pan Jakub Zawada odpowiedział, że z tego co mu wiadomo szkoda została 
zgłoszona do ubezpieczyciela.  
Radny Grzegorz Chrzan powiedział, że w jego ocenie jest to wina zabezpieczeń 
na placu budowy.  
 

Ad. 2 
Przewodnicząca Komisji Edyta Hajdamowicz poinformowała, że materiały 
dotyczące wykonania budżetu za I półrocze 2022 r. otrzymali już w sierpniu. 
Zapytała radnych czy mają jakieś pytania w związku z otrzymanymi 
dokumentami? 
Brak uwag i pytań. 
 

Ad. 3 
Przewodnicząca Komisji Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Związek 
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Nauczycielstwa Polskiego w Sobótce złożył 2 pisma w sprawie podwyżek 
wynagrodzenia oraz dodatków funkcyjnych. Dodała, że była już o tym mowa na 
poniedziałkowym posiedzeniu Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu i Pan 
Burmistrz zadeklarował wraz z Dyrektorami, że spotkają się, aby porozmawiać 
na ten temat. Zaznaczyła, że porównując dodatki obowiązujące w innych 
gminach należy wciąż pod uwagę to, że u nas wynagrodzenie zasadnicze jest 
wyższe niż wynika to z Karty Nauczyciela.  
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz powiedział, że po spotkaniu z Dyrektorami 
będą mogli powiedzieć coś więcej na ten temat.  
Przewodnicząca Komisji Edyta Hajdamowicz poprosiła o przekazanie podjętych 
ustaleń na kolejnym posiedzeniu komisji. 
Radna Iwona Czyż powiedziała, że została zobligowana do zabrania głosu przez 
sołtysa Wsi Olbrachtowice. Dodała, że problem dotyczy świetlicy, która została 
wyremontowana (wydano około 100 tys. zł), a w chwili obecnej okazuje się, że 
w wyremontowanych pomieszczeniach leje się z sufitu (jest również możliwość, 
że wody podchodzą z dołu). Powiedziała, że wspólnie z sołtysem uzgodnili, że  
w wnioskach do przyszłorocznego budżetu zaplanują środki na wykonanie 
ekspertyzy. Dodała, że środki zostały wydane, a w chwili obecnej wszystko 
niszczeje. 
Pan Jakub Zawada powiedział, że woda wybija w przedpokoju, który nie był 
remontowany. Dodał, że najprawdopodobniej nie ma tam zrobionej żadnej 
izolacji. 
Radna Iwona Czyż powiedziała, że to czy akurat to pomieszczenie było 
remontowane czy nie, nie ma znaczenia, bo istotne jest to, że świetlica jest po 
remoncie i niszczeje.  
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz zapytał, czy to pojawiło się teraz czy przed 
remontem? 
Radna Iwona Czyż odpowiedziała, że przed remontem. 
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz zaznaczył, że nie miał tej wiedzy. Dodał, że 
trzeba będzie jakoś rozwiązać ten problem. 
Radny Ryszard Saltarski zgłosił niedrożność rowu melioracyjnego (wpustu pod 
ulicę Świdnicką) pomiędzy ul. Akacjową, a ul. Słowiańską. Dodał, że były tam 
wykonywane prace związane z położeniem nowego chodnika i zarurowano 
pewien odcinek tego rowu. Zaznaczył, że jego zdaniem zmniejszono ten otwór  
i zadanie zostało źle wykonane. Powiedział, że zgłaszał ten fakt już dwukrotnie  
i do tej pory nic nie zrobiono. Podkreślił, że przy opadach rowem o którym 
mowa płynie bardzo dużo wody. Powiedział, że w chwili obecnej wpust pod 
drogę w połowie zatkany jest nieczystościami i prosi o jego oczyszczenie.  
Radny Marek Juraszek zapytał co z kanalizacją w Będkowicach na  
ul. Świętojańskiej? 
Pan Jakub Zawada opowiedział, że czekamy na projekt. Dodał, że Starostwo 
Powiatowe nakazało złożyć ponownie do uzgodnienia projekt nowego 
przebiegu.  
Radny Grzegorz Chrzan zapytał na jakim etapie są prace projektowe budowy 
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oświetlenia przy ul. Dębowej w Garncarsku? 
Pan Jakub Zawada odpowiedział, że sam projekt już jest i zostało złożone 
zgłoszenie na pozwolenie wodno-prawne. Zaznaczył, że środki w RFILu są 
zabezpieczone i jeżeli nie zostaną wykorzystane to trzeba będzie przenieść je na 
przyszły rok.  
Radna Danuta Szczęch – Drozd poinformowała, że na wczorajszym posiedzeniu 
Komisji Spraw Obywatelskich otrzymali informację o przygotowaniu naszych 
jednostek organizacyjnych do sytuacji związanej z inflacją i planowanymi 
podwyżkami. Dodała, że jeżeli chodzi o placówki oświatowe i OPS to ich 
funkcjonowanie jest zabezpieczone do końca roku. Powiedziała, że nie mamy 
rozeznania jak będzie wyglądała sytuacja w ZGKiM „Ślęża” w związku ze 
wzrostem cen za prąd. Poprosiła o przekazanie informacji jak wygląda sytuacja 
po rozstrzygnięciu przetargu na dostawę energii. Dodała, że nie otrzymali 
również informacji jeżeli chodzi o ŚOK, ŚOSiR, Muzeum Ślężańskie oraz UMiG. 
Pan Jakub Zawada powiedział, że jeżeli mowa o tym roku to stawka 
energetyczna pozostaje bez zmian, ponieważ przetarg dotyczy kolejnego roku. 
Zaznaczył, że w przyszłym roku będzie bardzo źle. 
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz powiedział, że wzrost cen za energię 
spowoduje również wzrost cen za wodę i śmieci.   
 
 

 

Protokołowała        Przewodnicząca Komisji 
 

Agata Rekść          Edyta Hajdamowicz  


